
Styrelseberättelse för 
Kärradals Vägförening 2018 

 
 2018 2017 
Tillgångar  
   Kassa och Bank 677.701:- 530.487:- 
   Kundfordringar 0:- 0:- 
Summa tillgångar  677.701:- 530.487:- 
 
Skulder 
   Leverantörsskulder 0:-      2.291:- 
   Förskott medlemsavgifter 0:-     700:- 
Summa skulder 0:- 2.991:- 
Eget kapital  677.701:- 527.496:- 
 
Intäkter 
   Medlemsavgifter 188.710:- 187.300:- 
   Kommunala bidrag 21.891:- 0:- 
   Statliga bidrag 21.892:- 17.500:- 
   Ers. intrång VBG Energi 0:- 0:- 
Summa intäkter 232.493:- 204.800:- 
 
Utgifter 
   Asfaltering och underhåll 63.741:- 10.839:- 
   Försäkring 1.355:- 1.355:- 
   Administrativa kostnader 10.965:- 12.567 :- 
   Lokal hyra och kostnader årsmöte 2.027:- 4.875 :- 
   Kundförluster 4.200:- 2.100:- 
Summa utgifter 82.288:-  31.736:- 
 
Resultat 150.205:- 173.064:- 
 

 Beträffande föreningens ekonomi och ställning i övrigt hänvisas till separat resultat- och 
balansrapport. 

 Föreningen har idag 255 medlemmar, med fördelningen 123 permanent boende och 132 
fritidsboende (48% /  52%).   

 Styrelsen har under verksamhetsåret haft 2 protokollförda möten. 

 Även i år har Parkeringstjänstväst anlitats för att hålla ordning på parkeringarna vid stranden 
och dess närhet. 

 Sedvanlig sopning av vägarna utfördes under våren. Däremot kunde kostnader för klippning 
av vägrenar sparas in p.g.a. den torra sommaren.  

 Dräneringsarbeten har utförts på vissa avsnitt efter Björnkärrsvägen och Krokavägen, samt 
uppbyggnad av en ny vägbank för rättning av fastighetsgräns vid Uddevägens slut.    

 Arbetet med gatljus på Krokavägen-Uddevägen har pausats upp då styrelsen har haft en 
dialog med boende i området och det råder oenighet om gatljusens placering eller typ. Tills 
vidare sätts gatljus upp på Krokavägen fram till mellan nummer 25 och 27. Frågan får tas upp 
på nästa årsmöte.  

 Höstens planerade asfalteringsarbeten på Björnkärrsvägen är förlagda till våren 2019. Det 
råder oenighet bland de boende i området om hur långt asfalteringen ska gå, idag är den 
sista biten av Björnkärrsvägen oasfalterad. Även kring frågan om gatljus på Björnkärrsvägen 
råder det oenighet bland de boende. Styrelsen arbetar för att komma fram till en lösning. 

 Föreningen kan nu erbjuda två olika varianter av E-faktura. PDF via mail, eller utskick direkt 
till respektive medlems Internetbank. Instruktioner finns på årets faktura. 

 
      Styrelsen 


